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letošní září bylo vydařené a babí léto 
jak vymalované. Přestože se 

B e n e š o v  n e n a c h á z í  v e 
vinařské oblas�, proběhly 
předposlední zářijovou sobotu 
naše malé slavnos� vína          
a  p ř e d e v š í m  b u r č á k u . 
Návštěvnost této akce byla 

docela pěkná a lze ji vyhodno�t 
jako vydařenou. 

Zastupitelstvo na svém jednání 11. září 
schválilo mimo jiné i Zásady poskytování 
programových dotací, na základě kterých 
bychom rádi v příš�m roce začali s podporou 
obnovy vnějšího vzhledu domů v městské 
památkové zóně v soukromém vlastnictví. 
Navazujeme  tak na zkušenos� z jiných měst, 
kde podobná podpora významně přispěla ke 

zlepšení  stavu domů v městské 
památkové zóně. Například v Krupce, 
kde program běží již 3 roky, opravili 
c e l ke m  2 7  d o m ů .  P o d o b n o u 
zkušenost mají i Velvary. Pravidla,       
za kterých bude podpora poskytována 
v  t u t o  c h v í l i  p ř i p r a v u j e m e                     
a zastupitelstvo města je projedná na 
prosincovém zasedání.

Milí Benešováci,

pokračování na str. 2...
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...pokračování ze str. 1...
Rovněž se již začalo pracovat na rozpočtu 

města na příš� rok a s �m i na projektové 
přípravě akcí, které jsou v plánu realizovat            
v příš�m roce i následujících letech. Jedním         
z největších a nejnutnějších projektů bude 
například oprava střechy na bílé škole, která je 
ve velice špatném stavu a inves�ce to bude         
v řádech milionů korun. 

Ze současně probíhajících akcí je to stále 
úprava náměs� pro otáčení autobusů. Zde bylo 
nutné udělat nezbytnou technologickou 
přestávku pro vytvrzení betonového podkladu. 
Práce již opět pokračují a dokončení dodavatel 
stavby odhaduje do konce měsíce října. 

Opravou prochází i areál letního kina, střecha na 
nebytových prostorách v ulici Žižkova a řada 
dalších prací na majetku města.

Stejně tak se blíží datum kolaudace prostor 
nové lékárny, která je velice očekávána. 

Rozhovor s paní magistrou Bažantovou,              
se kterou byla uzavřena nájemní smlouva, 
přinášíme na následujících stránkách tohoto 
čísla BN.

Od začátku října vstoupil v platnost nový 
Organizační řád městského úřadu, který 
nahradil původní z roku 2011 a jeho sedm 
dodatků. Největší změnou bylo sloučení odborů 
správy majetku města a sýstavby a životního 
prostředí, kde mnohdy nebylo úplně jasné,       
co který odbor má ve své kompetenci.              
Od tohoto opatření očekáváme lepší efek�vitu 
práce a nový vedoucí odboru Ing. Strnad, který 
není žádným nováčkem v oboru, se své funkce 
ujme zodpovědně. 

Změnou bohužel musela projít i komise          
k projednávání přestupků.  Kontrola z krajského 
úřadu zjis�la veliké množství procesních 
pochybení, které nebylo možno považovat        
za drobné nedostatky. Po předání agendy, 
kterou bude nově zajišťovat JUDr. Klíč z Děčína, 
pak bylo zjištěno, že letos bylo zahájeno 
minimum řízení o přestupku a 53 nevyřízených 
případů není třeba více komentovat. 

Má-li tedy někdo pocit, že personální 
opatření jsou nějakou poli�ckou čistkou, tak 
nikoliv. V našem zájmu je především funkční 
aparát města a městského úřadu. 

Na pozici chybějícího strážníka nastoupil nový 
uchazeč, Mar�n Kučera, který se po absolvování 
povinného kurzu pro strážníky plně zapojí          
do činnos� naší městské policie. 

Přeji všem krásný říjen, který doufejme 
nenaplní pranos�ku „Po teplém září, říjen se 
mračí.“

         Pavel Urx, starosta města

Probíhající rekonstrukce náměs�

Nový povrch v letním kině

Dobrá pohoda na slavnostech vína a burčáku
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Adaptační akce tříd

V pátek 6. září 2019 proběhl pro žáky 6. B a 6. 
C adaptační výlet zaměřený především na 
budování pozi�vních vztahů v nových třídách. 

Obě třídy se vypravily na hrad Ostrý. Žáci každé 
ze dvou šestých tříd si během dne zahráli několik 
stmelovacích her. Žáci 6. B zakončili výlet 
opékáním buřtů v areálu školy, žáci 6. C během 
cesty při různých sportovních hrách poznávali 
nové spolužáky. Ve dnech 23. – 25. září 2019 
proběhl v Kytlicích také stmelovací pobyt žáků  
8. A. Společně si užili čas plný legrace, povídání, 
sportu a oblíbených stmelovacích ak�vit             

a procházek.  K dobré pohodě přispělo pěkné 
ubytování, areál penzionu a zejména ochotný 
personál. 

Bc. Z. Miškovský, Mgr. Š. Leknerová,             
Ing. H. Brňáková

Bubny do škol
Dě� a žáci naší školy se ve středu 25. září 2019 

zúčastnili v tělocvičně školy speciálního 
p ro g ra m u  p ro  š ko l y  -  i n te ra k � v n í h o 
bubenického workshopu pořádaného v rámci 
programu Bubny do škol. Jeho cílem je podpora 
vzájemné komunikace, uvolnění, prevence 
agrese a šikany, ale také rozvíjení uměleckého 
potenciálu u všech dě�. Pod vedením 
zkušeného moderátora vytvořili všichni 
přítomní hudební orchestr se stovkami různých 
bubnů a perkusních nástrojů. 

                                          Mgr. A. Špačková

10. 10. 2019 
volný den pro žáky ZŠ 

a přerušení provozu MŠ a ŠD 
z organizačních důvodů 

(přerušení dodávek elektrické energie 
do všech objektů školy)

29. – 30. 10. 2019 
podzimní prázdniny
31. 10. – 1. 11. 2019 

volné dny pro žáky ZŠ 
z organizačních důvodů

12. 11. 2019 
třídní schůzky 

– prospěch a chování 
za 1. čtvrtle� 2019 - 2020

více informací na www.zsbnpl.cz

Informace ze školy



str. 4

Informace z jednání ŠR při ZŠ a MŠ Benešov n. Pl.
V pondělí 16. září 2019 se na svém 7. 

jednání sešla školská rada. Školská rada 
projednala a schválila Výroční zprávu            
o činnos� školy za školní rok 2018-2019. 
Dalším bodem jednání bylo projednání 
aktualizace Školního řádu, včetně pravidel 
pro hodnocení. Po diskuzi schválila ŠR 
aktualizaci Školní řádu. Oba dokumenty jsou 
k nahlédnu� uloženy na webu školy v sekci 
Dokumenty. Ředitel školy Mgr. J. Zelený 
seznámil členy školské rady s aktuálními 

informacemi z činnos� školy - aktuálními 
počty dě� a žáků, personálními změnami       
v pedagogickém sboru. Představil členům ŠR 
nové logo školy, hovořil o realizaci projektů 
pro školní rok 2019/2020 a také o činnos� 
žákovského parlamentu. Na závěr proběhla 
diskuze členů ŠR - týkala se chování 
některých žáků v době mimo vyučování         
a  t a ké  p r o b l e m a � k y  k a r i é r o v é h o 
poradenství pro vycházející žáky. Příš� 
jednání ŠR je plánováno na leden 2020.

Poděkování
Strážci přírody touto cestou děkují žákům 

benešovské základní školy za podzimní 

zapojení do celorepublikové akce Ukliďme 

Česko. Napomohli �m k odstranění odpadu 

z naší krásné přírody, který by mohl být 

původce zranění živočichů a současně tak 

ukázali, že jim není lhostejné, že se dosud 

vyskytují lidi, co nedokáží pochopit, že to,  

co již nepotřebují, patří do tříděného sběru     

a že mají k dispozici fungující sběrný dvůr.

8. B se zapojila do celorepublikové akce „Ukliďme Česko“
Žáci vybaveni rukavicemi a odpadkovými 

pytli vyrazili na turis�ckou stezku z Benešova 
n. Pl. směrem k hradu Ostrý a zpět podél řeky 
Ploučnice. Nešli samozřejmě jen po cestě,      
ale i z přilehlých travin a roš� směle tahali 
staré pneuma�ky, matraci a jiné odpadky.    
O jejich odvoz se pak postaraly Služby města 
Benešov nad Ploučnicí. Celé dopoledne se 
neslo v duchu hezky stráveného společného 
času, úsměvů a pohody. 

                                           Mgr. S. Matysová

Město získalo příspěvek 
Nadace ČEZ

S pomocí nadačního příspěvku ve výši 
120.000,-Kč byl v ulici Palackého realizován 
„Oranžový přechod“. Proběhlo výběrové 
řízení na dodavatele a v září společnost 
VAMA s.r.o. osvětlení přechodu dokončila.



str. 5

Z historie našeho města - Benešovský tělovýchovný spolek Einigkeit
Tělovýchovné spolky patřili v minulos� v naší 

krajině k těm početně nejvíce zastoupeným. 
Prvopočátky organizovaného cvičení se na 
území českých zemí datují do čtyřicátých let 19. 
stole�, kdy především v Praze vznikly tělocvičné 
ins�tuty podporující odkaz „otce turnerů“ 
Němce F. L. Jahna. Původně se jednalo                
o společná uskupení Čechů a Němců.

Benešovský tělovýchovný spolek Einigkeit byl 
založen v roce 1873. Duší založeného spolku byl 
vedoucí důchodkového úřadu Max Heyssler.     
Za mluvčího Josefa Zosela a náčelníka Theodora 
Moracka bylo vybudováno hřiště v Žižkově ulici. 
Cvičilo se zde v zimě i v létě. Každoročně se zde 
pořádaly přehlídkové slavnos� a dětské 
sportovní slavnos�. Sen o nové sportovní hale se 
spolku uskutečnit nepodařil. Využívali tedy 
proto sál Střelnice (Sokolovna), který byl           
ve všech směrech vyhovující.

 Od roku 1905 měli benešovš� turneři na 
benešovském náměs� postaven pomník „otce 
turnerů“ Ludwiga Jahna. Valné hromady se 
konaly pravidelně na Tři krále. Spolek se hojně 
zúčastňoval kulturního života ve městě               
a spolupracoval například se spolkem válečných 
veteránů na slavnostním uvedení pomníku 
padlých v roce 1912.  V masopustních týdnech 
byly pořádány spolkové bály. Černobílý bál se 
konal první sobotu v roce, velký maškarní bál byl 
pořádán o Postní neděli a na konci masopustu 
(úterý).  Byly organizovány i masopustní 
průvody v maskách. Tradiční byly též výlety 
pořádané do restaurace na Jedlové u Velké 
Veleně (Tannbusch-baude). Členové spolku 
chodili, tak jako jiná podobná uskupení působící 
ve městě v uniformách a to například                  
u  př í lež i tos�  letn ího  s lunovratu,  kdy                     
s pochodněmi, lampiony a muzikou vyšli na 
Ostrý, kde byla připravena vatra. Pro mládež 
byla celý rok schovávána stará proutěná košťata, 
kterými o slunovratu po zapálení točili. Od roku 
1925 byly pořádány pravidelné taneční hodiny 
pod vedení tanečního mistra Schossiga. Ty byly  

u obyvatelstva velmi oblíbené. V té době též 
spolek založil vlastní orchestr. Nejdříve jej vedl 
Franz Formatschek a později Robert Böhm. 
Orchestr cvičil většinou u členky spolku paní  
Hocke z Dolních Habar�c. Zvlástě zde byli ak�vní 
pánové Fritz Hegenbarth zvaný „Klamper Franz“ 
a Fritz Umlau�. Bratr Oskar Rankl vedl v roce 
1926 kursy německé a švédské základní 
gymnas�ky a umělecký výrazový tanec, který byl 
navštěvován i okolními tělovýchovnými spolky. 
V roce 1927 dostali pánové Julius Hauptmann, 
Franz Helmich a Eduard Ritschel propůjčeno 
čestné členství spolku, za několikaleté ak�vní 
působení ve spolku. V tom samém roce 
prováděl Wenzel Krompholz se svou manželkou 
cvičení pro ženy. Po první světové válce narostl 
počet cvičících dě�, o které se staral pan cvičitel 
Franz Köppert. Tímto bylo postaráno dorost. 
Spolek se po mnoho let zúčastňoval okresních, 
župních a spolkových slavnos� a �m pádem 
doma soustředil mnoho trofejí pro jednotlivce i 
družstva.

 Na spolkových tělovýchovných dnech             
v Liberci roku 1932 byla zavedena nová 
organizace spolku a nové uniformy. 

Spolek se zúčastnil v roce 1933 spolkových 
tělovýchovných dnů v Žatci a německých 
sportovních a turnerských oslav v roce 1938 
konaných ve Vra�slavi. Byla to poslední větší 
akce, které se tato benešovská organizace 
zúčastnila.

                                  Vladimír Šefl, 2019,   
                            facebook.com/historiebnpl/
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Nová lékárna v Benešově otevře v listopadu
Benešov byl několik měsíců úplně bez lékárny. Na sklonku letošního roku se však občané dočkají 

zcela nové lékárny v prostorách městského úřadu. A protože jsme již všichni nedočkaví, přinášíme 
Vám rozhovor s odbornou zástupkyní a provozovatelkou nové lékárny Mgr. Michaelou Bažantovou.

Proč jste se rozhodli, že budete provozovat 
lékárnu v Benešově?

Provozujeme lékárnu v Žandově, a už několik 
let nás pravidelně navštěvují pacien� obvodních 
lékařů z Benešova n. Pl. Ti nás často informovali     
o nedostatečné lékárenské péči v Benešově. 
Takové město, které má navíc širokou spádovou 
oblast, by bez lékárny opravdu nemělo být. Proto 
jsme se přihlásili o pronájem nebytového 
prostoru v budově městského úřadu s úmyslem 
otevřít v nich lékárnu a jako jedinému zájemci 
nám byl pronájem schválen.

Někteří lidé jsou už nedočkaví….
Zřízení zcela nové lékárny je časově náročné. 

Jsme zdravotnické zařízení a musíme splňovat 
mnoho podmínek, které schvalují různé úřady.     
A každý úřad má na své vyjádření 30 dní. Také 
stavební a prostorové úpravy, potřebné k tomu, 
aby lékárna vyhovovala všem legisla�vním 
podmínkám, nebyly jednoduché. Prosíme tedy 
ještě o strpení, také my bychom rádi lékárnu 
otevřeli co nejdříve.

Představíte nám blíže Vaši lékárnu?
Jsme soukromá nezávislá lékárna, vlastněná 

výhradně lékárníky. Provozujeme lékárnu              
v Kamenickém Šenově a lékárnu v Žandově. Jako 
provozovatelé – lékárníci budujeme zdravotní 
služby v našich lékárnách na základě nejnovějších 
standardů  a  poskytujeme  péči  pouze 
vysokoškolsky vzdělaným zdravotnickým 
personálem – farmaceuty, kteří zároveň splňují 
podmínky celoživotního vzdělávání, stanovené 
naší stavovskou organizací.

V benešovské lékárně bude vedoucím 
lékárníkem Mgr. Jaroslav Bažant, který pracuje       
v naší lékárně od roku 2004. Lékárníkem se stal      
v roce 1998 a má atestaci v oboru veřejné 
lékárenství. Od roku 2012 byl vedoucím 
lékárníkem lékárny v Žandově.

Jaké služby poskytujete?
Tou základní službou je samozřejmě výdej 

léčivých přípravků, ať už na předpis nebo bez něj a 
zdravotnických pomůcek, včetně inkon�nečních. 
Přijímáme recepty, elektronické recepty, sms 
recepty i recepty z emailů a poukazy na zdravotní 
pomůcky. Dokonce umožňujeme i rezervaci léků 
na recept a ostatních léků, přípravků nebo 
zdravotnických pomůcek – telefonicky, sms,         
e-mailem nebo přes sociální sítě. Veškerý výdej 
léků doprovázíme poradenstvím a to často na 
rámec legisla�vy. 

V našich laboratořích připravujeme individuální 
léčivé přípravky – roztoky, mas�, čípky, tobolky       
i kapky.

V našem sor�mentu jsou běžně také léčivé 
čaje, obvazový materiál, inkon�nenční pomůcky, 
kosme�ka, dětská výživa, dentální přípravky         
a mnoho dalších.

V Kamenickém Šenově také provozujeme 
půjčovnu kojeneckých potřeb, ve které půjčujeme 
například váhu pro kojence nebo odsávačku 
mateřského mléka. Tato služba je hojně využívána 
a chtěli bychom ji zavést i v Benešově.
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Rozvážíme také zdravotnické prostředky, 
hlavně inkon�neční pomůcky. Mnoho pacientů 
tuto službu vítá, protože jde často o objemné        
a těžké balíky, jejichž transport muže být nad 
jejich fyzické síly nebo je nemohou odvézt 
hromadnou dopravou. Dodávka netrvá na rozdíl 
od kurýrní firmy 3-5 dní, ale pacien� mají své 
pomůcky doma do druhého dne nebo v den dle 
vlastního výběru. 

Nebojíte se konkurence?
Lékárnu si dnes může otevřít kdokoli, vést ji 

však může jedině lékárník. Pokud je lékárník 
zároveň provozovatelem, ovlivňuje chod lékárny 
tak, aby fungovala jako zdravotnické zařízení. Má 
vliv na to, aby různé slevy, marke�ngy a reklamy 
nepřevládly nad posláním lékáren: poskytovat 
kvalitní zdravotní péči všem pacientům tak, aby 
jejich zdraví bylo vždy na prvním místě. A o to 
budeme v naší nové lékárně usilovat především.

Ale ano, konkurence je veliká, lékárny provozují 
vedle lékárníků ohromné nadnárodní společnos�, 
které sídlí v zahraničí a řídí je manažeři, jejichž 
cílem je generování zisku. Mnoho našich kolegů 
neuneslo tvrdé konkurenční metody, které 
někteří manažeři velkých provozovatelů lékáren 
používají. Věříme však, že benešovš� si naši 
lékárnu rychle oblíbí.

Jaká bude otevírací doba lékárny?
Budeme mít otevřeno každý všední den         

od 8 hodin do 16 hodin s polední pauzou od 12   
do 13 hodin - v návaznos� na ordinační hodiny 

lékařů v Benešově.
Těšíte se na spolupráci s lékaři?
Jsme spoluzodpovědní za předepsané              

a vydané léky a svou zodpovědnost vůči našim 
pacientům si uvědomujeme. Jsme proto zvyklí      
s lékaři spolupracovat a pravidelně komunikovat. 
S některými jsme si už vyměnili základní 
informace, požádali jsme je o seznam léčivých 
přípravků, které předepisují, abychom je měli pro 
pacienty v lékárně a oni nemuseli do lékárny 
dvakrát.

S lékaři budeme samozřejmě v kontaktu 
pravidelně – někdy z důvodu úpravy receptu, 
jindy z důvodu hledání řešení při nedostupnos� 
některých léků. Těch je v současnos� bohužel 
hodně.

Kromě lékárnice jste také �skovou mluvčí České 
lékárnické komory, budete mít na lékárnu čas?

Práci v lékárně mám moc ráda a mám ráda své 
pacienty. Funkci �skové mluvčí v naší stavovské 
organizaci jsem proto přijala pouze za podmínky, 
že budu moci dále pracovat alespoň na částečný 
úvazek v lékárně. To mi moji nadřízení umožnili    
– pracuji v žandovské lékárně, odkud mě již 
někteří občané Benešova znají. Letos mi jako 
člence představenstva České lékárnické komory              
a zároveň �skové mluvčí sice vyprší funkční 
období, ale v listopadových volbách na tyto pozice 
budu kandidovat opět. Pokud budu zvolena,          
i nadále budu své funkce vykonávat jedině              
s podmínkou, že se budu moci věnovat i svým 
pacientům a práci v lékárně.
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Jedním z častých turis�ckých cílů v blízkos� našeho města je zřícenina hradu 
Ostrý, dříve Šarfenštejn. První písemná informace o existenci hradu Ostrý je v 
lis�ně datované k 4. březnu 1268 a to v predikátu Markvarta ze Šarfenštejna.

Kulturní památka kostel Narození Panny Marie v Benešově n/Pl. byla postavena 
v letech 1483 až 1557. Tato sakrální stavba má řadu zajímavos�, mezi něž právem 
patří i ve východní stěně sakris�e dvě niky se soškami sv. Jana a Mojžíše. Jedná se 
patrně o dílo z 1. čtvr�ny 17. Stole�, jehož autorem je… viz tajenka. 

Luš�li jste v září dobře?

Benešovš� senioři na Königsteinu

Senioři z partnerského města Heidenau 
pozvali seniory z Benešova n. Pl. dne 19.9.2019 
na prohlídku pevnos� Königstein. Bylo to           
na oplátku za návštěvu zámku Sychrov                 
v květnu 2019. 

Po  prohl ídce  pevnos� a  následném 
společném obědě odjeli senioři do Pirny, kde se  
uskutečnil plánovaný turnaj v bowlingu. 
Soutěžilo se na 4 drahách od 14 do 16 hod. 
Zúčastnilo se 16 seniorů z Benešova a 13 seniorů 
z Heidenau. Vyhodnocení turnaje, které se 
uskutečnilo v Pekárně Schmid� u Pirny, bylo 
následující:

Na závěr jsme poděkovali Petru Mildnerovi, 
Regine Walter a překladatelce Alžbětě,               
za výbornou organizaci této akce a popřáli brzké 
uzdravení Rossi Wolfové.

Byl to opravdu nádherný výlet a každý si jistě 
odnesl hezké zážitky. 

Velké díky Městu Benešov n.Pl. za podporu 
tohoto partnerství a za zajištění autobusu, který 
byl hrazen z projektu „Města bez hranic“  
Euroregionu Elbe/Labe. 

Za účastníky Klubu seniorů Benešov n. Pl. 
               Rudolf Čech.

Ženy: 
1. Chris�ne -253 bodů
2. Angelika -226 , 
3. Anna M. /BN/ -214

Muži: 
1. Ruda -375 bodů
2. Franta -314
3. Peter M./ Hei/- 257
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Benešovák Petr Komenda se letos zúčastnil 
Mistrovství  České Republ iky  Spas�c 
Handicap. V soutěži v hodu diskem vybojoval 
první místo!

Sportovat a závodit chtěl od malička, ale 
kvůli zdravotnímu stavu začal závodit až v roce 
1997, kdy mu bylo necelých třicet let. Za svůj 
život vyhrál několik stříbrných i bronzových 
medailí. Letos se může pyšnit zlatou.

Dříve se věnoval halové atle�ce, kuželkám, 
hodu oštěpem, koulí, diskem aj. Letos ho už 
žádné závody nečekají, ale pokud mu 
zdravotní stav dovolí, příš� rok by se rád 
zúčastnil znovu. 

Děkujeme panu Komendovi za skvělou 
reprezentaci města a budeme mu držet palce 
při jeho dalších sportovních kláních.

On sám by chtěl touto cestou poděkovat 
jeho rodině, která ho ve všem podporuje. 

Benešov má mistra republiky
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Václavská výstava zvířectva
  Letošní benešovská  výstava proběhla o den 

později než jsme byli zvyklí, a to v neděli 29. září. 
Státní svátek tentokrát vyšel na sobotu.   V tento 
den probíhalo v našem regionu mnoho dalších 
kulturních  akcí a naše obavy z účas�  jak 
stánkařů, tak vystavovatelů byly oprávněné.

  Výstavy se zúčastnilo 27 chovatelů. K vidění  
bylo 106 králíků, 20 holubů a drůbež byla             
k vidění v 14-� voliérách. Expozice stříbřitých 
malých králíků, jež u nás probíhá pravidelně 
řadu let čítala 47 králíků ve všech šes� u nás 
uznaných barevných rázech.  Nejvzdálenějším 
vystavovatelem byl přítel Bušek z Nedomic       
na Mělnicku. Králíky posoudili př. Ne�k Mar�n         
a Michel Jaromír. Drůbeže se ujala  Anička 
Kissová a holubí perutě rozsoudil př. Záhora 
Vladimír. Posuzovatelé udělili celkem 20 
čestných cen králíkům, tři ceny holubům a dvě     
v drůbeží expozici. V okresní soutěži v sekci 
mladých králíků  se umís�la na 1. místě  základní 
organizace Verneřice, 2. místo opanovaly  
Bole�ce nad Labem, a na bronzové příčce 
skončila Česká Kamenice. V oblastní soutěži 
rozšířené o družstva dalších  spolků dopadlo 
pořadí takto: 1. Pihel, 2. Verneřice, 3. Česká 
Kamenice, 4. Česká Lípa, 5. Bole�ce nad Labem, 
6. Zákupy.

  Přípravu  výstavy a příjem zvířat  nám 
zpestřily dešťové přeháňky,  na posouzení           
a vlastní výstavní den se zlepšilo počasí a bylo 

polojasno. Vlastní výstavu doplnili svými stánky 
prodejci rukodělného zboží, paní Bizoňová, 
Ullrichová a Rauchová. O občerstvení se 
skákacím hradem pro dě� se postarala Gorilla 
team. Sladké pečivo napekla paní Kavenská. 
Stánek s vlas�vědnou téma�kou a místními 
pohlednicemi  měl na staros� pan Richter. 
Velkému zájmu se těšila spolková tombola, kde 
se dalo vyhrát i živé zvíře. O tu se postarali         
př. Kadlecová s př. Raušovou.  Svého majitele 
změnilo v prodeji 30 zvířat. Nedělní odpoledne 
nám hudebně zpestřil a vytvořil na výstaviš� 
vynikající náladu  benešovský  umělec  Josef 
Bříško. Pěkné podzimní počasí prosvícené občas 
sluncem vylákalo na výstaviště 500 návštěvníků.

 Příš� rok na shledanou  na sváteční pondělí  
28. září. 

                        Luděk Smejkal, vedoucí výstavy



str. 13



str. 14



str. 15

Slavnos� vína

V sobotu 21.9. si v Benešově nad Ploučnicí 
přišli na své především milovníci burčáku 
(vytočilo se téměř 500l burčáku). Slavnos� vína 
zahájila kapela Garance s famózní zpěvačkou 
P e t r o u  K l í m o v o u .  P o k r a č o v a l o  s e 
dřevosocháním, rukama pana Jana Hnilici a Víta 
Votavi z Děčína vzniklo krásné dílo medvěda        
a zvoniček, které budou zdobit benešovské 
prostranství.

Ve 14 hodin odstartovala spanilá jízda 
veteránů. Autoklub Krupka představil vozidla, 
která byla vyrobena v minulém stole�. 
Poděkování patří Romanu Grobovi za zajištění 
motocyklových veteránů a dalším soukromým 
osobám, které představili své veterány. Vítězem 
se stala zelená Tatra 57 A manželů Sobotkových.

Nenudily se ani dě�, pro ně byl připravený 
skákací hrad, bublinkový workshop nebo 
dílničky. 

Závěrečným hostem večera byla česká 
zpěvačka Miluška Voborníková, která všechny 
chytla za srdce písničkami ze 70. let, kdy 
působila v divadle Semafor.

Poděkování patří Centru dě� a mládeže za 
přichystané dílničky pro dě� a Službám města za 
zajištění burčáku a technické zajištění celé akce.
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Rádi bychom Vám představili nový Odbor 
správy majetku, inves�c a životního 
prostředí, který vznikl sloučením dvou 
odborů - Odboru správy majetku města       
a Odboru výstavby a životního prostředí. 

Př ínos  ve  s loučení  dvou odborů 
očekáváme především v efek�vní organizaci 
a řízení inves�čních akcí a oprav majetku      
a  op�mální  nakládání  s  finančními 
prostředky města. Ideálně vše pod 
dohledem jednoho vedoucího. 

Nový odbor bude pod vedením Ing. Petra 
Strnada, který pochází z Děčína. Patnáct let 
pracoval ve státní správě (např. na 
Magistrátu města Děčín a na Krajském 
úřadě Ústeckého kraje). 

Nového vedoucího můžete kontaktovat 
na tel. čísle 412 589 821 nebo e-mailu 
strnad@benesovnpl.cz

Nový odbor na MÚ

Povinné čipování psů
K 1. lednu 2020 bude na základě novely 

veterinárního zákona schválené v roce 2017 
povinné očkování psa pro� vzteklině platné 
pouze v případě, že je pes označený 
mikročipem.

Štěňata musí být označena nejpozději      
v době prvního očkování pro� vzteklině, 
tedy v půl roce věku. Výjimku budou mít 
pouze starší psi a to, pokud jsou označeni 
tetováním, které bylo provedeno před       
3. červencem 2011.

Označení psů mikročipem provádí 
soukromí veterinární lékaři. 

Za psa bez označení bude hrozit               
ve správním řízení uložení pokuty ve výši       
až 20 000 Kč.

Nabízíme držitelům psů možnost 
závazné objednávky čipování. 
V případě zájmu kontaktuje 

sl. Kamilu Zárubovou, 
Odbor majetku, inves�c a životního prostředí

Tel č.: 412 589 827,
e-mail: kamila.zarubova@benesovnpl.cz

Někteří občané Benešova si pletou místo 
na shromažďování tříděného odpadu se 
sme�štěm!!! Toto je ulice Boženy Němcové 
pod viaduktem.

Původci odpadu hrozí pokuta řádově       
v desítkách �síc korun.

Městská policie bude tento prostor 
bedlivě monitorovat.

Prosíme o dodržování pravidel ohledně 
sběru odpadu a využívání míst k tomu 
určených. 

Ukládejte odpad 
kam patří!
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Tenisový turnaj dě� na ukončení tenisové sezóny
V neděli 22. září 2019 se konal turnaj žáků 

tenisového oddílu TK Benešov n. Pl. Turnaje se 
zúčastnilo celkem 13 hráčů, kteří byli rozděleni 
do 2 věkových kategorií.

Kategorie starší žáci:
Zde bylo 9 hráčů, kteří byli nalosováni do 

dvou skupin, jedna skupina po 4 a druhé po 5 
hráčích.

Ve skupině hráli podle pravidel tenisu na 1 
zkrácený set a to do 4 gemů. Ze skupiny 
postupovali první dva do semifinále a vítězové 
následně do finále. Poražení se utkali o 3. a 4. 
místo.

Dále se dohrávalo konečné pořadí, kde hráli 
hráči na stejném umístění ze skupiny se 
soupeřem z druhé skupiny a �m bylo dáno 
pořadí na dalších místech.

Kategorie mladší žáci:
Zde byli pouze 4 hráči(2 chlapci a 2 dívky), 

hráli také podle pravidel tenisu a to na 1. set do 
5 gemů.

Zde se celkové pořadí určovalo počtem 
výher.

Turnaj měl výbornou úroveň a spoustu 
napínavých zápasů. Všem děkuji za účast.

Konečné výsledky:
     

Dále bych touto cestou chtěl poděkovat 

všem sponzorům, a to konkrétně :
NBB Bohemia s.r.o., , Město Benešov n. Pl., 

ČEZ, a.s., Mar�n Machar-spotřební zboží, Jan 

Vlček-majitel Havana club Děčín a Řeznictví       

- Mar�n Verner.
D á l e  r o z h o d č í m  R .  P r o v a z n í ko v i ,                  

M. Podolínskému, J. Schánělovi a I. Š�pkové.
Samozřejmě děkujeme našemu správci          

p. J. Strakovi s manželkou a všem rodičům         

za podporu.
Přeji všem mladým hráčům, ať se neustále 

zlepšují a tenis je pro ně hrou, která je bude 

vždy bavit.

Mladší žáci:
1. Lenka Hubená
2. Viola Seifová

3. Max Podolínský
4. Mar�n Tojmar

Starší žáci:
1. Adam Bárta

2. Samuel Feistner
3. Jakub Scháněl
4. Marek Š�pek
5. Matěj Bártů
6. Ondra Fišer
7. Petr Š�pek

8. Marek Betlach
9. Mar�n Podolínský
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Tenisový turnaj singly muži 2019
V sobotu 14. září 2019 se konal tenisový 

turnaj mužů ve dvouhře, kterého se zúčastnilo 
15 hráčů, tři z Benešova n. Pl. a dvanáct z Děčína 
a okolí.

Hrálo se ve třech skupinách po 5 hráčích. 
První dva ze skupiny + dva nejlepší ze tře�ho 
místa postupovali do čtvr�inále, které už se 
hrálo vyřazovacím způsobem až do finále.         
Do čtvr�inále se probojovali dva hráči                   
z Benešova n. Pl. Z nichž jeden (M. Š�pek) 
skončil ve čtvr�inále po prohře s Janem Vlčkem 
a druhý (M. Podolínský) prohrál až ve finále          
s Jaromírem Potyšem a celkově skončil na          
2. místě, viz výsledky.

Utkání o 3. a 4. místo se nehrálo, vyřazení 
semifinalisté skončili oba na tře�m místě.

K vidění byly velmi vyrovnané a napínavé 
zápasy a celkově měl turnaj vysokou úroveň.

Výsledky:
1. místo – Jaromír Potyš
2. místo – Mar�n Podolínský
3. místo – Arné Kejdana, Jan Vlček
Všem účastníkům děkujeme za úžasné 

výkony a těšíme se na další turnaj.
D ě k u j e m e  m a n ž e l ů m  S t r a k o v ý m                     

za pohodový chod turnaje a Adéle Podolínské    
za přípravu občerstvení.

Dále děkujeme sponzorům a to ČEZ, a.s.          
a Tomášovi Fodorovi za poskytnuté ceny           
do turnaje.

V  listopadu chystáme slavnostní přivítání 
našich občánků do života města.

Vyzýváme proto rodiče, kterým se 
narodilo děťátko v období od března  2019 
do října 2019 a chtějí své miminko přivítat 
do života města, aby se dostavili co nejdříve 
s jeho rodným listem na matriku zdejšího 
městského úřadu (kancelář v přízemí 
budovy – vchod od zámku).

za SPOZ - Věra Erlebachová - matrikářka

Vítání občánků !!!  HLEDÁ SE ZAMĚSTNANEC  !!!
OBSLUHA PLYNOVÉ KOTELNY A KGJ

BENEŠOVSKÁ TEPLÁRENSKÁ SPOLEČNOST 
hledá nového kolegu, 

zaměstnance pro obsluhu 
plynových kotelen a KGJ.

    Vyučení nebo praxe technického směru.
    Bydliště Benešov nad Ploučnicí.

    Krátký a dlouhý týden... Benefity...
V případě zájmu volejte: 

731 458 031 a přijďte se podívat



Dne 12.10.2019 uplynul 
rok, co nás navždy opus�l 

milovaný synek 
Jiří Havel 

z Benešova n. Pl. 
Stále na tebe Jiříku 

vzpomínáme, 
chybíš nám. 

Rodiče Havlovi, sestra 
Markéta s Barunkou 

a rodiny Pekařovi 
a Rubešovi. 

Dne 14. 10. 2017 
jsou tomu již dva roky,
co nás opus�l manžel, 

ta�nek, dědeček a 

pradědeček pan 
Koloman Mar�nka.

Stále vzpomíná 

manželka 
s rodinou.
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Vzpomínky

Manželé Jitka a Petr Blatovi,
50. let jsou spolu - to je něco!
Za tu dobu se změnilo kdeco...

Ale na vaší lásce nic.
Přejeme vám těch let víc.

K výročí vaší zlaté svatby, které oslavíte 
dne 23.10.2019 z celého srdce blahopřejeme.

Synové Roman a Michal s rodinami

Sluníčkové zpravodajství

Nový školní rok v mateřské škole jsme 
přivítali již tradiční akcí a to Podzimní uvítací 
slavnos�.

Již šestým rokem se setkávají společně dě�, 
rodiče, paní učitelky a ostatní zaměstnanci 
školky na zahradě, aby se všichni seznámili      
a užili si společně zábavné odpoledne. Letos 
nám počasí přálo, sluníčko sví�lo a program 
byl pestrý. Opékali jsme vuřty, malovalo se na 
obličej, dě� skákaly na trampolíně a skákacím 
hradu, který nám zapůjčili Služby města.         
K tomu přispěl svým moderováním Jirka 
Donát, který si s dětmi také zatančil a zařádil. 
Slavnost byla v letošním roce jedinečná také 
�m, že jsme dostali sponzorským darem       

od rodiny Krumlů králíkárnu s králíkem             
a čtyřmi morčaty. Dě� měly obrovskou radost. 
Během odpoledne měly možnost vymýšlet 
jména a házet lístky do klobouku. Králík dostal 
nakonec ojedinělé jméno Purple. Během roku 
se budou všichni společně starat o jeho obydlí 
a vykrmovat. Velké poděkování patří všem, 
kteří se na krásné akci podíleli a hlavně těm, 
kteří nám i dětem udělali radost s novými 
zvířecími kamarády. Evě Krumlové patronce 
akce, Elišce Markové, rodinám Šípkových               
a Krumlových, Jakubovi Přivřelovi a Mirkovi  
Bartošovi. Těšíme se na další společné akce.

                                      Mgr. Zdeňka Černá
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